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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Rakamaz Város Önkormányzata Kulturális, Oktatási és Sport 

Bizottságának 2008. május 28. napján megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Pályi Zoltán a bizottság elnöke, 
                          Nádasdi Frida, 
                          Pirint Andrásné, 
                          Kocsa András, 
                          Szin Zoltán bizottsági tagok, 
 
                          Farkas Ernő polgármester, 
                          Tóth Andrea jegyző távollétében Kovácsné Pallai Valéria aljegyző, 
                          Graczka István belső ellenőr, 
                          Gazsi Ferencné vezető tanácsos, 
                          Kormos  Józsefné főmunkatárs, - jkv. vezető -. 
 
                          Tanácskozássi joggal meghívott: 
                          1.) napirendi pontnál Asztalosné Vasi Zsuzsanna az Erzsébet 

Királyné Általános Iskola, Óvoda,  Alapfokú  Művészetoktatási 
Intézmény és Szakiskola mb. igazgatója. 

 
Pályi Zoltán a bizottság elnöke köszönti a bizottság tagjait és a jelenlévőket. 
Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, mert jelen van 5 fő bizottsági tag. 
Ezt követően az ülést megnyitja. 
 
Pályi Zoltán elnök javasolja, hogy a meghívóban szereplő  napirendi pontokon 
kívül 2.) napirendi pontként az „Intézményfenntartói társulás létrehozására 
irányuló kérelem megtárgyalása“ napirendi pontot, 4.) napirendi pontként „A 2008. 
évi elismerések odaítélését és átadását megelőző eljárás lefolytatására előkészítő 
bizottság kijelöléséről szóló határozat módosítása“ napirendi pontot, 5.) napirendi 
pontként a „Rakamazi Spartacus Sportegyesülettel megállapodás kötése“ napirendi 
pontot, 6.) napirendi pontként a „Rakamazi Spartacus Sportegyesület részére 
nyújtott támogatás felhasználásáról szóló elszámolás elfogadása“ napirendi pontot 
is tárgyalja meg a bizottság, mellyel  egyidejűleg a meghívóban szereplő 2.) 
napirendi pont 3.) napirendi pontra, a 3.) napirendi pont 7.) napirendi pontra 
módosul. 
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A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 5 igen szavazattal az alábbi napirendi 
pontok tárgyalását fogadta el: 
 
1.) Erzsébet Királyné Általános Iskola, Óvoda, Alapfokú Művészetoktatási      

Intézmény és Szakiskolában a 2008/2009-es tanévben idítható óvodai 
csoportok és iskolai osztályok számának meghatározása. 

     Előadó: Asztalosné Vasi Zsuzsanna mb. igazgató 
 
2.) Intézményfenntartói társulás létrehozására irányuló kérelem megtárgyalása. 
     Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
3.) „Legfittebb megyei város“ megyei versenyen való részvétel. 

Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 

4.) A 2008. évi elismerések odaítélését és átadását megelőző eljárás lefolytatására     
előkészítő bizottság kijelöléséről szóló határozat módosítása. 

     Előadó: Farkas Ernő polgármester  
 
5.) Rakamazi Spartacus Sportegyesülettel megállapodás kötése. 

Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 

6.) A Rakamazi Spartacus Sportegyesület részére nyújtott támogatás 
felhasználásáról szóló elszámolás elfogadása. 
Előadó: Farkas Ernő polgármester  

 
7.) Támogatás iránti kérelmek elbírálása. 

 Előadó: Pályi Zoltán elnök  
 
 
Első napirendi pont: Erzsébet Királyné Általános Iskola, Óvoda, Alapfokú 

Művészetoktatási Intézmény és Szakiskolában a 
2008/2009-es tanévben indítható óvodai csoportok és 
iskolai osztályok számának meghatározása. 

                                        Előadó: Asztalosné Vasi Zsuzsanna mb. igazgató 
 
 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
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K é r d é s e k: 
 
Szin Zoltán: 
A Gomba csoportból hány gyermek lesz, aki iskolába fog menni? 
 
Pályi Zoltán: 
2008/2009. tanévben a 11. évfolyamon 16, míg a 12. évfolyamon összesen 7 tanuló 
szerepel. Ennek mi az oka, miért nem lehet összevonni 
 
Asztalosné Vasi Zsuzsanna: 
A 2008/2009-es tanévben 32 gyermek megy iskolába. Ez nem egy csoportot érint, 
mivel vegyes csoportok vannak, és így a meglévő csoportokból tevődik össze az 
elsős gyeremek száma. 
 
A 2008/2009-es tanévben indul be a szakoktatás, így nehéz lenne az elméleti 
tantárgyakat együtt oktatni. Ezért maradtak  külön, az eltérő óraszámok miatt.  
 
 
H o z z á s z ó l á s: 
 
Pályi Zoltán: 
Az előterjesztéssel egyetértek, javaslom a Kulturális, Oktatási és Sport 
Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
 

Rakamaz Város Önkormányzat 
Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságának 

39/2008. (V.28.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
 

az Erzsébet Királyné Általános Iskola, Óvoda, Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény és Szakiskolában a 2008/2009-es tanévben indítható óvodai 

csoportok és iskolai osztályok számának meghatározása 
 
 

 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 
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Az Erzsébet Királyné Általános Iskola, Óvoda, Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény és Szakiskolában a 2008/2009-es tanévben indítható óvodai csoportok 
és iskolai osztályok számának meghatározásáról szóló előterjesztést megtárgyalta, 
a határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
Második napirendi pont: Intézményfenntartói társulás létrehozására irányuló 
                                           kérelem megtárgyalása. 
                                           Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
Szabolcs Község Önkormányzat Képviselő-testülete határozatának kivonata és a 
határozat-tervezet  a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
 
Farkas Ernő polgármester szóbeli előterjesztése: 
Szabolcs Község Önkormányzata kinyilvánította azon szándékát, hogy a Szabolcsi 
Árpád Fejedelem Általános Iskola és Napközi Otthonos Óvoda 2008. szeptember 
1. napjától kezdődően intézményfenntartói társulás keretében a rakamazi Erzsébet 
Királyné Általános Iskola, Óvoda, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és 
Szakiskola tagintézményeként kíván működni. A belső ellenőrrel megvizsgáltattam 
az iskola fenntartásával kapcsolatos dolgokat, Rakamaznak plusz pénzébe nem 
kerülne a társulás létrehozása.  
 
H o z z á s z ó l á s o k: 
 
Graczka István: 
Szabolcs községben az iskola az óvodával együtt működik. Több lehetséges 
variációt megvizsgáltam. Az egyik lehetséges megoldás az lenne, ha a Szabolcsi 
iskola a rakamazi iskolának lenne a tagintézménye. Ami problémát jelent az az, 
hogy nagyon kevés a tanuló. Az iskolában 14 gyermek tanul 4 évfolyamon, 
összevontan. Ebből Timárról 7 gyermek bejáró, 7 gyermek pedig helyi lakos. Az 
óvodában 15 gyermek van. Amennyiben a gyereklétszám tovább csökken, az 
intézményi társulásért kapott plusz normatívát nem fogjuk megkapni. Ezt az 
összeget akkor Szabolcs Községnek kell folyósítani Rakamaz részére.   
 
Pályi Zoltán: 
Véleményem szerint az intézményfenntartói társulás megállapodásának 
előkészítése során figyelembe kell venni minden olyan körülményt, amellyel 
elkerülhető, hogy Rakamaz Város érdekei sérüljenek.  
 
Javaslom a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságnak a határozat-tervezet 
elfogadását.  
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A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
 

Rakamaz Város Önkormányzat 
Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságának 

40/2008. (V.28.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
intézményfenntartói társulás létrehozására irányuló kérelem megtárgyalása 

 
 

A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 
 
Szabolcs Község Önkormányzatának az intézményfenntartói társulás létrehozására 
irányuló kérelmét megtárgyalta, a határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
 
 
Harmadik napirendi pont:  „Legfittebb megyei város“ megyei versenyen való  
                                               részvétel. 

                                          Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 

 
A meghívó és a határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s : 
 
Pályi Zoltán: 
Javaslom, a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságnak a határozat-tervezet 
elfogadását. 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzat 
Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságának 

41/2008. (V.28.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
„Legfittebb megyei város“ megyei versenyen való 

részvétel 
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A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 
 
 
A “Legfittebb megyei város” megyei versenyen való részvételről szóló határozat-
tervezetet megtárgyalta, azt a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
 
Negyedik napirendi pont:  A 2008. évi elismerések odaítélését és átadását 

megelőző eljárás lefolytatására előkészítő bizottság 
kijelöléséről szóló határozat módosítása. 

                                                  Előadó: Farkas Ernő polgármester  
 
 
A határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
 
Farkas Ernő polgármester szóbeli előterjesztése: 
Kosárkóné Kovács Andrea lemondott a bizottsági tagságáról, ezért a 2008. évi 
elismerések odaítélését és átadását megelőző eljárás lefolytatására az előkészítő 
bizottság tagjának Szin Zoltán képviselőt javaslom. 
 
H o z z á s z ó l á s o k : 
 
Szin Zoltán: 
Köszönöm, korábban sem vállaltam, most sem vállalom a bizottsági tagságot. 
 
Farkas Ernő polgármester: 
Javaslom Pirint Andrásné Rakamaz, Buji út 1. szám alatti lakost, a Kulturális, 
Oktatási és Sport Bizottság tagját felkérni az előkészítő bizottság tagjának. 
 
Pályi Zoltán: 
Javaslom, a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságnak a határozat-tervezet 
elfogadását. 
 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartozkodással az 
alábbi határozatot hozta: 
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Rakamaz Város Önkormányzat 
Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságának 

42/2008. (V.28.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
a 2008. évi elismerések odaítélését és átadását megelőző eljárás lefolytatására 

előkészítő bizottság kijelöléséről szóló határozat módosítása 
 
 

 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 
 
 
A 2008. évi elismerések odaítélését és átadását megelőző eljárás lefolytatására 
előkészítő bizottság kijelöléséről szóló határozat módosításáról szóló határozat-
tervezetet megtárgyalta, azt a  Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja azzal, 
hogy az előkészítő bizottság tagjának Pirint Andrásné Rakamaz, Buji út 1.szám 
alatti lakost kérje fel. 
 
 
Ötödik napirendi pont:  Rakamazi Spartacus Sportegyesülettel 
                                         megállapodás kötése. 

                                    Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
A határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz  csatolva van. 
 
Farkas Ernő polgármester szóbeli előterjesztése: 
A Rakamazi Spartacus Sportegyesületnek ahhoz, hogy a megyei II. osztályban el 
tudjon indulni a 2008/2009-es évadban, támogatásra van szüksége, ezért javaslom, 
hogy az Önkormányzat a  Rakamazi Spartacus Sportegyesülettel 1 éves 
időtartamra a labdarúgó csapat támogatására kössön megállapodást a határozat-
tervezetben foglaltak alapján. 
 
H o z z á s z ó l á s o k : 
 
Pályi Zoltán: 
Javaslom, a Képviselő-testületnek a határozat-tervezet elfogadását az alábbi 
módosítással: 
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A Képviselő-testület a 2008/2009-es évadra 5.400.000.-Ft összeggel támogassa a 
labdarúgó csapatot, mely összeget 12 egyenlő részletben fizesse meg a Rakamazi 
Spartacus Sportegyesület részére úgy, hogy 2008. június, július, és augusztus 
hónapokra 600 eFt támogatást, a többi hónapokra pedig 400 eFt támogatást 
biztosítson  a labdarúgó csapat részére a megyei II. osztályban való elinduláshoz. 
Ennek megfelelően a 2008. évre eső összeg 3.400.000.-Ft, a 2009. évre eső összeg 
2.000.000.-Ft. 
 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzat 
Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságának 

43/2008. (V.28.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
Rakamazi Spartacus Sportegyesülettel megállapodás kötése 

 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 
 
 
A Rakamazi Spartacus Sportegyesülettel megállapodás kötéséről szóló határozat-
tervezetet megtárgyalta, azt az alábbi módosítással javasolja a Képviselő-
testületnek elfogadásra: 
A Képviselő-testület a 2008/2009-es évadra 5.400.000.-Ft összeggel támogassa a 
labdarúgó csapatot, mely összeget 12 egyenlő részletben fizesse meg a Rakamazi 
Spartacus Sportegyesület részére úgy, hogy 2008. június, július, és augusztus 
hónapokra 600 eFt támogatást, a többi hónapokra pedig 400 eFt támogatást 
biztosítson  a labdarúgó csapat részére a megyei II. osztályban való elinduláshoz. 
Ennek megfelelően a 2008. évre eső összeg 3.400.000.-Ft, a 2009. évre eső összeg 
2.000.000.-Ft. 
 
 
Hatodik napirendi pont:  A Rakamazi Spartacus Sportegyesület részére nyújtott 

támogatás felhasználásáról szóló elszámolás 
elfogadása. 

                                            Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
 
Az elszámolás és a határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
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H o z z á s z ó l á s : 
 
Pályi Zoltán: 
Javaslom, a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságnak a határozat tervezet 
elfogadását. 
 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzat 
Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságának 

44/2008. (V.28.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
a Rakamazi Spartacus Sportegyesület részére nyújtott támogatás 

 felhasználásáról  szóló elszámolás elfogadása 
 

 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 
 
 
A Rakamazi Spartacus Sportegyesület (4465 Rakamaz, Szent István út 116.) 
részére 2008. április 28. napján nyújtott 800 eFt összegű támogatás 
felhasználásáról szóló elszámolást megtárgyalta, és azt elfogadja. 
 
 
A határozatról értesül: 
1.) Rakamazi Spartacus Sportegyesület 4465 Rakamaz, Szent István út 116. 
2.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda 
3.) Belső ellenőr 
4.) Könyvvizsgáló 
 
 
Hetedik napirendi pont:  Támogatás iránti kérelmek elbírálása. 
                                           Előadó: Pályi Zoltán elnök 
 
a.) Rakamazi Spartacus Sportegyesület (4465 Rakamaz, Szent István út 116.) 
     támogatás iránti kérelme. 
 
A kérelem a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
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H o z z á s z ó l á s : 
 
Pályi Zoltán 
Javaslom, hogy a Rakamazi Spartacus Sportegyesület kérelmét 700 eFt-tal 
támogassa a bizottság.  
 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzat 
Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságának 

45/2008. (V.28.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
a Rakamazi Spartacus Sportegyesület támogatása 

 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 
 
 
1.) A Rakamazi Spartacus Sportegyesület (4465 Rakamaz, Szent István út 116.) 

támogatás iránt benyújtott  kérelmét a civil szervezetek támogatására 
rendelkezésre álló keret terhére 700 eFt-tal támogatja, mely összeget a 
labdarúgó csapat  U.19, U.16 és U.13-as korosztály tavaszi bajnokságának 
befejezésére kell fordítani. 

 
2.) Felkéri az egyesület elnökét, hogy a támogatásra felvett összeggel a 

felhasználást követően, de legkésőbb 2008. december 31-ig a Kulturális, 
Oktatási és Sport Bizottság, valamint a Pénzügyi Bizottság felé számoljon el.  

 
 
 
A határozatról értesül: 
1.) Rakamazi Spartacus Sportegyesület 4465 Rakamaz, Szent István út 116. 
2.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda 
3.) Belső ellenőr 
4.) Könyvvizsgáló 
5.) Pénzügyi Bizottság 
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b.) Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Hátrányos Helyzetűek Esélyteremtő 

Szövetsége ( 4465 Rakamaz, Esze Tamás u. 43.) támogatás iránti kérelme. 
      
 
A kérelem a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
 
H o z z á s z ó l á s o k : 
 
Farkas Ernő polgármester: 
A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Hátrányos Helyzetűek Esélyteremtő 
Szövetsége 50.000.-Ft. támogatásban részesült 2007. augusztus 07-én. A felvett 
összeggel Rakamaz Város Önkormányzatának 55/2007. (III.29.) KT. határozatában 
foglaltak alapján a felhasználást követően a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság, 
valamint a Pénzügyi Bizottság felé minden év december 31-ig el kell számolni. A 
szövetség tudomásom szerint nem számolt el. Megkérem Kormos Józsefnét, a 
hivatal munkatársát, hogy szíveskedjen tájékoztatni a bizottságot a szövetségnek 
korábban odaítélt támogatás elszámolásával kapcsolatosan. 
 
 
Kormos Józsefné: 
A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Hátrányos Helyzetűek Esélyteremtő 
Szövetsége az elszámoláshoz személyesen hozta a számlát hozzám. Mivel én nem 
vagyok pénzügyi szakember, ezért leküldtem őt a pénzügyi iroda vezetőjéhez, 
hogy ott mutassa be a számlát, és számoljon el. Ezt követően a  pénzügyi iroda 
vezetője arról tájékoztatott, hogy a számla nem felel meg a pénzügyi elszámolás 
feltételeinek, ugyanis a szóban forgó számla egy bevételi pénztárbizonylat volt, 
ami nem alkalmas a felvett támogatási összeg elszámolására. A szabályzat alapján  
ha a pályázó elszámolási kötelezettségének nem tesz eleget, úgy a pályázaton 
elnyert összeget 8 napon belül köteles visszafizetni a Polgármesteri Hivatal 
házipénztárába és a következő évben támogatásban nem részesíthető.  
 
 
Pályi Zoltán:  
A számla  nem volt alkalmas a korábban kapott támogatás elszámolására, ebből 
következik, hogy a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Hátrányos Helyzetűek 
Esélyteremtő Szövetsége a felvett támogatással nem számolt el, az elfogadott 
szabály miatt a kérelmet támogatni nem tudjuk. 
 
  
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
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Rakamaz Város Önkormányzat 
Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságának 

46/2008. (V.28.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
a Szabolcs-Szatmár-Bereg- Megyei Hátrányos Helyzetűek Esélyteremtő 

Szövetsége támogatása 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 
 
1.) A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Hátrányos Helyzetűek Esélyteremtő 

Szövetsége (4465 Rakamaz, Esze Tamás út 43.) támogatás iránt benyújtott 
kérelmét megtárgyalta. 

 
2.) Megállapítja, hogy a szövetség a 2007. augusztus 7-én nyújtott támogatással 

kapcsolatos elszámolási kötelezettségének nem tett eleget, ezért 2008. évben  
támogatásban nem részesíthető. 

 
A határozatról értesül: 
1.) Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Hátrányos Helyzetűek Esélyteremtő 
     Szövetsége 4465 Rakamaz, Esze Tamás út 43. 
2.) Pénzügyi Bizottság 
 
 
c.) IV. Országos Családi és Társasági Halsütő Fesztivál Rendezősége (4450 

Tiszalök, Bocskai út 17.) támogatás iránti kérelme. 
      
 
A kérelem a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
 
H o z z á s z ó l á s: 
 
Pályi Zoltán: 
A IV. Országos Családi és Társasági Halsütő Fesztivál Rendezősége  kérelmét 
forráshiány miatt nem javaslom támogatni.  
 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
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Rakamaz Város Önkormányzat 

Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságának 
47/2008. (V.28.) számú 

h a t á r o z a t a 
 

a IV. Országos Családi és Társasági Halsütő Fesztivál 
támogatás iránti kérelme 

 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 
 
 
A IV. Országos Családi és Társasági Halsütő Fesztivál Rendezősége (4450 
Tiszalök, Bocskai út 17.) támogatás iránt benyújtott kérelmét megtárgyalta, azt 
forráshiány miatt nem támogatja. 
 
A határozatról értesül: 
1.) IV. Országos Családi és Társasági Halsütő Fesztivál Rendezősége  4450  
     Tiszalök, Bocskai út 17. 
 
 
d.) Szent István Karitász Alapítvány (4465 Rakamaz, Szent István út 18.) 

támogatás iránti kérelme. 
 
A kérelem a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
 
H o z z á s z ó l á s: 
 
Pályi Zoltán: 
Javaslom, hogy a Szent István Karitász Alapítvány kérelmét 100 eFt-al támogassa 
a bizottság. 
 
 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzat 
Kulturális, Oktatási és Sport Bizottságának 

48/2008. (V.28.) számú 
h a t á r o z a t a 

 
a Szent István Karitász Alapítvány támogatása 
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A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 
 
 
1.) A Szent István Karitász Alapítvány  (4465 Rakamaz, Szent István út 18.) 

támogatás iránt benyújtott  kérelmét a civil szervezetek támogatására 
rendelkezésre álló keret terhére 100 eFt-tal támogatja, mely összeget a 2008. 
évi rendezvényei költségeire kell fordítani. 

 
 
2.) Felkéri az egyesület elnökét, hogy a támogatásra felvett összeggel a 

felhasználást követően, de legkésőbb 2008. december 31-ig a Kulturális, 
Oktatási és Sport Bizottság, valamint a Pénzügyi Bizottság felé számoljon el. 

 
 
A határozatról értesül: 
1.) Szent István Karitász Alapítvány 4465 Rakamaz, Szent István út 18. 
2.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda 
3.) Belső ellenőr 
4.) Könyvvizsgáló 
5.) Pénzügyi Bizottság 
 
 
Mivel több napirendi pont nem volt, Pályi Zoltán a bizottság elnöke az ülést 
bezárta. 
 

k.m.f 
 
 
                       Pályi Zoltán                                          Kormos Józsefné 
                  a bizottság elnöke                                            főmunkatárs 
                                                                                          - jkv.vezető -             


